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Od kilku miesięcy na budowanym 
wiadukcie ponad drogą wojewódzką 
634 w Zielonce nie dzieje się absolut-
nie nic. Wykonawcy nie informują o 
problemach, w okolicy krążą jedynie 
plotki.

Jesienią wszystko toczyło się 
zgodnie z planem, a wręcz nadzwy-
czaj szybko. Drogowcy przed termi-
nem wykonali tymczasowy przejazd 
tuż obok, którędy poprowadzono 
ruch z tej bardzo obleganej trasy. 
Szybko postawiono też dwa przęsła i 
– wraz z nadejściem zimy – wszystko 
zamarło. Od przynajmniej miesiąca 
pogoda aż prosi się o kontynuację 
robót, ale na budowie nie widać ani 
żywej duszy, a „porzucone” pierwsze 
elementy wiaduktu przypominają 
starożytne ruiny.

Tajemnicze rzymskie ruiny

Obwodnica w kłopotach?

Przełom czy mały kroczek?

(dokończenie na str. 5)

Niedaleko ul. Gospo-
darczej w Kobyłce na drodze 
ekspresowej S8, gdzie trwają 
obecnie prace budowlane, 
natrafiono na ślady archeo-
logiczne. Sprawę zgłoszono 
mazowieckiemu konserwato-
rowi zabytków, a ten 18 marca 

nakazał wstrzymanie robót na 
700-metrowym odcinku. 

- To pozostałości umoc-
nień militarnych. Odkryto 
tam dwie linie okopów na 
odcinku ok. 700 m. Na za-
łomach okopów widoczne są 
ślady po gniazdach strzelni-

czych. Umocnienia są naj-
prawdopodobniej związane z 
wojną 1920 r., z Bitwą War-
szawską – mówił na łamach 
„Gazety Stołecznej” Jan Kry-
nicki, rzecznik Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad.

Obecnie trwają przygoto-
wania do rozpoczęcia prac wy-
kopaliskowych. GDDKiA czeka 
na decyzję o zakresie badań, a 
następnie wystąpi o pozwolenia 
na badania archeologiczne, któ-
re wydaje konserwator.

Na budowie trasy ekspresowej S8 w Kobyłce natrafiono na ślady archeologiczne, które najprawdopodobniej pochodzą z cza-
sów Bitwy Warszawskiej. Konserwator zabytków podjął już decyzję o wstrzymaniu tego odcinka budowy na miesiąc. Przerwa 
może się przedłużyć…

Pierwsze elementy wiaduktu sprawiają wrażenie porzuconych 

(dokończenie na str. 5)

W ostatnich dniach mar-
ca podpisano wreszcie umo-
wę na przebudowę ulic Marsa 
i Żołnierskiej. Wykonawcą 
została wybrana w przetargu 
firma Metrostav a.s., która w 
Warszawie wcześniej prze-
budowała już Trasę Armii 
Krajowej. Czas realizacji kon-
traktu to 26 miesięcy – do 
czerwca 2018 roku.

Kiedy w grudniu 2014 r. 
oddawano do użytku rondo 
między Ząbkami a Zielonką 
oraz fragment trasy DW 631 
w kierunku Warszawy, władze 
stolicy zapewniały, że budowa 

brakującego odcinka do węzła 
Marsa zostanie zrealizowana 
„do końca 2015 roku”. Mamy 
wiosnę 2016 i poza biurokra-
tycznymi procedurami nic 
się nie ruszyło. Dotrzymanie 
obecnego terminu 26 mie-
sięcy na realizację inwestycji 
oznaczać będzie prawie 3 lata 
spóźnienia w stosunku do za-
łożeń i deklaracji.

Nowa trasa znacząco 
udrożni ruch w kierunku 
Rembertowa, Ząbek i Zie-
lonki, ale nie będzie w 100 
procentach idealna. Po kilku-
letnich negocjacjach zdecy-

dowano, że inwestycja zosta-
nie zrealizowana bez jednej 
z nitek wiaduktu do skrętu 
w prawo z Żołnierskiej w ul. 
Marsa. Nie udało się ostatecz-
nie dojść do porozumienia z 
właścicielami tzw. Instytutu 
Prymasowskiego.

Pięć kilometrów ulgi
Nowa droga znacznie po-

prawi połączenie z dzielnicą 
Rembertów i wyjazd z miasta 
w kierunku podwarszawskich 
gmin. Przebudowane będą 
ulice Marsa i Żołnierska na 
odcinku 4,8 km od ul. Nad-

dnieprzańskiej do granicy 
Warszawy z Zielonką.

Zakres prac to m.in. bu-
dowa wiaduktów nad skrzy-
żowaniami, całkowita prze-
budowa obecnych jezdni, 
wyburzenie i budowa nowych 
wiaduktów nad torami kole-
jowymi, budowa chodników i 
dróg rowerowych.

Inwestycja obejmie m.in.:
• budowę dwóch wiaduktów 

jezdni głównych ul. Marsa 
o długości ok. 200 m nad 
torami linii kolejowej War-
szawa - Dorohusk,

Finał przetargu i wybór wykonawcy przebudowy ul. Żołnierskiej to krok spóźniony, ale wyczekiwany przez wszystkich. Kiedy tak 
naprawdę kierowcy z regionu będą mogli wrócić z Warszawy w cywilizowanych warunkach?

(dokończenie na str. 3)

Krótka pamięć 
- relacja z sesji rady powiatu wołomińskiego 

na str. 4
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Piotr Uściński 
Prosto z Sejmu

1050-lecie Chrztu Polski – 
czas na ważną decyzję

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

- Rozpoczęcie w Radzymi-
nie tak ogromnej i międzyna-
rodowej imprezy sportowej jest 
przede wszystkim oddaniem 
miastu jego należnego miejsca w 
historii – powiedział Krzysztof 
Chaciński, burmistrz Radzymi-
na. - Impreza przyciągnie tysiące 
kibiców, zawodników i dzienni-
karzy z całego świata. Chcemy 
przekuć to zainteresowanie w 
nasz sukces. Pokażemy to, co 
Radzymin oferuje najlepszego: 
położenie atrakcyjne dla inwe-
storów, setki hektarów terenów 
inwestycyjnych, bliskość Zalewu 
Zegrzyńskiego oraz mnogość 
lasów i łąk zachęcających do 
aktywnej weekendowej turysty-
ki. A przede wszystkim bogatą i 
wielowiekową duszę tego miasta 
wraz z tradycją historycznych 
doświadczeń.

W 73. Tour de Pologne 
wystartuje ponad 200 najlep-
szych kolarzy świata, w tym 
reprezentacja Polski. W ciągu 
siedmiu dni pokonają oni dy-
stans 1168 km. Pierwszy dzień 
wyścigu to uroczyste otwarcie w 
Radzyminie i płaski etap przez 
tereny Powiatu Wołomińskiego 
w kierunku Warszawy, z ośmio-
ma technicznymi rundami po 
ulicach Warszawy. W tym roku 
po raz pierwszy odbędzie się też 
wyścig w kategorii kobiet Tour 
de Pologne Women.

Narodowy wyścig kolar-
ski Tour de Pologne odkrywa 
historię, prowadząc z Radzy-
mina, miasta „Cudu nad Wi-
słą, przez wiele historycznych 
miejsc. Tour de Pologne tworzy 
także historię polskiego sportu. 
Będzie szeroko relacjonowany 
przez Telewizję Polską i Polskie 
Radio, specjalną sekcję po-
święci mu portal Onet, wśród 
mediów relacjonujących wy-
ścig znajdą się między innymi 
Przegląd Sportowy, Newsweek, 
dzienniki regionalne grupy 
Polska Press. Wśród patronów 
medialnych wyścigu znajduje 
się Moja Gazeta Regionalna. 
Wśród imprez towarzyszących 
głównemu wyścigowi Tour de 
Pologne znajdą się amatorskie 
imprezy sportowe Tour de Po-

logne Amatorów oraz wyścigi 
kolarskie dla dzieci Nutella 
Mini Tour de Pologne.
Etapy 73. Tour de Pologne:
12.07 Radzymin – Warszawa - 

138 km
13.07 Tarnowskie Góry – Kato-

wice - 128 km
14.07 Zawiercie – Nowy Sącz - 

240 km
15.07 Nowy Sącz – Rzeszów - 

218 km
16.07 Wieliczka – Zakopane - 

225 km
17.07 BUKOVINA Resort – 

Bukowina Tatrzańska 
195 km

18.07 Kraków – Kraków - 
25 km (jazda indywidu-
alna na czas)

(Więcej na stronie www.tourde-
pologne.pl) 

Krzysztof Chaciński, burmistrz Radzymina i Czesław Lang, 
prezes firmy Lang Team, organizator Tour de Pologne

Tour de Pologne - start z Radzymina
Podczas uroczystej prezentacji firmy Lang Team Sp. z o.o. 4 kwietnia w Warszawie ogłoszono trasę 
tegorocznego 73. wyścigu kolarskiego Tour de Pologne, który w tym roku wystartuje 12 lipca z Ra-
dzymina. Trasa pierwszego etapu Tour de Pologne poprowadzi z centrum Radzymina przez drogi 
Powiatu Wołomińskiego do Warszawy. Tegoroczny wyścig odbywa się pod hasłem „Szlakiem histo-
rii”. Radzymin z chlubną historią walk podczas Bitwy Warszawskiej i zwycięstwa nad bolszewikami 
w roku 1920 wpisuje się w tegoroczną ideę przyświecającą Tour de Pologne.

W ostatnich dniach ob-
chodziliśmy ustanowiony 
kilkanaście lat temu przez 
parlament Narodowy Dzień 
Życia oraz katolickie święto 
Dnia Świętości Życia. Czas 
ten był okazją do przypo-
mnienia ważnego tematu 
ochrony życia poczętego w 
Polsce. Także ostatniemu 
posiedzeniu Sejmu towa-
rzyszyła konferencja „Ro-
dzina siłą Polski” poświę-
cona m.in. ochronie życia. 
W tym czasie organizacje 
pro-life ogłosiły rozpoczę-
cie zbierania podpisów pod 
projektem ustawy w pełni 
broniącej życie nienarodzo-
nych dzieci. Inne organi-
zacje zwróciły się z apelem 
do parlamentarzystów o za-
dbanie o życie dzieci poczę-
tych. W ożywionej dyskusji 
zabrali również głos paste-

rze Kościoła Katolickiego w 
Polsce: 
„Komunikat Konferencji 
Episkopatu Polski w spra-
wie pełnej ochrony życia 
człowieka

Życie każdego człowieka 
jest chronione piątym przy-
kazaniem Dekalogu: „Nie 
zabijaj!”. Dlatego stanowi-
sko katolików w tym wzglę-
dzie jest jasne i niezmienne: 
należy chronić od poczęcia 
do naturalnej śmierci życie 
każdego człowieka.  

W kwestii ochrony życia 
nienarodzonych nie moż-
na poprzestać na obecnym 
kompromisie wyrażonym 
w ustawie z 7 stycznia 1993 
roku, która w  trzech przy-
padkach dopuszcza abor-
cję. Stąd w  roku Jubileuszu 
1050-lecia Chrztu Polski 
zwracamy się do wszystkich 
ludzi dobrej woli, do osób 
wierzących i niewierzących, 
aby podjęli działania ma-
jące na celu pełną prawną 
ochronę życia nienarodzo-
nych.  Prosimy parlamenta-
rzystów i  rządzących, aby 
podjęli inicjatywy ustawo-
dawcze oraz uruchomili 
programy, które zapewniły-
by konkretną pomoc dla ro-
dziców dzieci chorych, nie-
pełnosprawnych i  poczętych 
w  wyniku gwałtu. Wszyst-

kich Polaków prosimy o  mod-
litwę w  intencji pełnej ochrony 
życia człowieka od poczęcia 
do naturalnej śmierci zarówno 
w  naszej Ojczyźnie, jak i  poza 
jej granicami. „

Nie trzeba było długo cze-
kać na reakcję polityków, w 
tym najważniejszych polity-
ków w państwie. Pani Premier 
Beata Szydło zapowiedziała, że 
poprze ochronę życia dzieci w 
łonie matki. Także Jarosław Ka-
czyński - prezes Prawa i Spra-
wiedliwości, partii, która spra-
wuje władzę w Polsce, zapowie-
dział, że zagłosuje za życiem. 

Przypomnę, że od lat 90-
tych obowiązuje w Polsce usta-
wa, która dopuszcza aborcję w 
trzech przypadkach: gdy dzie-
cko jest poczęte w wyniku czy-
nu zabronionego (gwałtu, ka-
zirodztwa, seksu z nieletnim), 
gdy dziecko jest chore oraz gdy 
ciąża zagraża życiu i zdrowiu 
matki. Profesor Zoll, były pre-
zes Trybunału Konstytucyjne-
go uważa, że te przypadki są 
zasadniczo niezgodne z kon-
stytucją, która zawiera zasadę 
ochrony życia ludzkiego. Jego 
zdaniem jedynym dopuszczal-
nym przypadkiem, w którym 
aborcję można tłumaczyć wyż-
szą koniecznością, jest zagroże-
nie życia matki. 

A więc nadszedł czas na 
ważną decyzję, czas przestać 
zabijać bezbronne dzieci. Za-
kończę więc wezwaniem: Alle-
luja i do przodu!
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Przełom czy mały 
kroczek?

• budowę estakady o długości 
ok. 600 m prowadzącej ruch 
w stronę granicy miasta nad 
skrzyżowaniami ul. Marsa z 
ulicami Chełmżyńską i Oku-
larową oraz Żołnierską i Re-
krucką,

• budowę kładki dla pieszych i 
rowerzystów (z dwiema po-
chylniami i dwoma ciągami 
schodów) nad ul. Żołnierską 
na wysokości osiedla Wygo-
da,

• rozbiórkę wiaduktów z prze-
łomu lat 70. i 80. i budowę 
dwóch nowych o długości ok. 
100 m na ul. Żołnierskiej nad 

torami linii kolejowej Warsza-
wa - Terespol,

• przebudowę węzła na skrzy-
żowaniu ul. Żołnierskiej z ul. 
Strażacką z wiaduktami o dłu-
gości ok. 60 m.,

• budowę dwóch wiaduktów 
nad skrzyżowaniem ul. Żoł-
nierskiej z ul. Czwartaków o 
długości ok. 70 m,

• budowę drugiej jezdni ul. Żoł-
nierskiej od ul. Strażackiej do 
granicy miasta,

• budowę po wschodniej stro-
nie ul. Żołnierskiej ciągu pie-
szo-rowerowego o szerokości 
4 m.

TS

(dokończenie ze str. 1)

Zaproszenie 
na spotkania autorskie

15.04.2016 godz. 10.00 sala konferencyjna III piętro
z Agnieszką Pilichowską i Małgorzatą Połeć-Rozbicką, 

autorkami książki: „Ile prawdy w powiedzonkach 
o zwierzątkach?”

15.04.2016 godz. 18.00
z Szymonem J.Wróblem, autorem książki o ks. Józefie 

Tischnerze pt. „Jego oczami”

Miejska Biblioteka Publiczna  im. Zofii Nałkowskiej 
w Wołominie, ul. Wileńska 32

Po krótkim wprowadzeniu 
i wyjaśnieniu, w jaki sposób i w 
jakim celu prowadzone są kon-
sultacje społeczne, głos zabrał 
naczelnik Wydziału Urbani-
styki, Paweł Seweryniak, który 
przedstawił historię terenów 
przyległych do wysypiska w 
Lipinach Starych, na tle doku-
mentów planistycznych. Otóż, 
historia wysypiska zaczęła się w 
1974 r., w dogodnej jak na tamte 
czasy lokalizacji,  z dala od zabu-
dowy mieszkalnej. Przez kilka-
dziesiąt lat wokół wysypiska było 
względnie spokojnie, chociaż z 
czasem Lipiny Stare zaczęły się 
rozbudowywać i w końcu zo-
stała naruszona strefa ochronna 
wokół składowiska odpadów. 

Na początku 2014 r. MZO 
przystąpiło do budowy instalacji 
zwanej RIPOK-iem, a ówczes-
ne władze gminy rozpoczęły 
uchwalanie miejscowego planu 
zagospodarowania dla terenu 
wokół składowiska odpadów, 
mieszczącego się na terenie 
Lipin Starych. Zaniepokojeni 
mieszkańcy tych okolic, właś-
ciciele nieruchomości i grun-
tów, zaczęli bliżej przyglądać się 
powstającej inwestycji i głośno 
wyrażać swoje niezadowolenie. 
Żeby ten głos niezadowolenia 
był głośniejszy i bardziej zna-
czący, mieszkańcy zrzeszyli się 
w Stowarzyszeniu „Zielony Wo-
łomin”. Stowarzyszenie od po-
czątku działało bardo aktywnie, 
prezentowało swoje stanowisko 
nt. powstającej instalacji i uciąż-
liwości wysypiska, wydawało 
ulotki, a nawet zorganizowało 
protest - marsz ulicami Woło-
mina, zakończony pod urzędem 
miasta.  

Sprawa wołomińskiego 
RIPOK-u była głośna w czasie 
kampanii wyborczej, każdy kan-
dydat na burmistrza miał na ten 
temat własne zdanie. A po wy-
borach z całym, gigantycznym 
problemem – z niedokończoną 
instalacją wybudowaną za po-

życzone miliony, z niezadowo-
lonymi mieszkańcami – musiała 
zmierzyć się burmistrz Elżbieta 
Radwan. 

Inwestycja za 
piętnaście milionów 

Po naczelniku Seweryniaku 
głos zabrał prezes wołomińskie-
go MZO, Igor Sulich. Przedsta-
wił aktualną sytuacją MZO i 
Zakładu Gospodarki Odpadów, 
przypomniał, że przygotowa-
nia do inwestycji RIPOK, czyli 
rozbudowy zakładu, rozpoczęły 
się w gminie już w 2012  r. W 
następnym roku decyzją burmi-
strza Wołomina zostały ustalone 
środowiskowe uwarunkowania 
dla tej inwestycji, a w 2014 r. 
ustalono lokalizację. W sierp-
niu 2014 r. starosta wołomiński 
zatwierdził projekt budowlany 
i wydał zezwolenie na budo-
wę zadania inwestycyjnego pn. 
„Rozbudowa zakładu zago-
spodarowania odpadów MZO 
Wołomin”. Budowa została roz-
poczęta szybko po uzyskaniu 
zezwolenia i w marcu 2015 r. 
została zakończona. Efekt budo-
wy można podziwiać na terenie 
koło wysypiska w Lipinach Sta-
rych. Zakład Gospodarki Od-
padami stoi, ale nie ma decyzji 
niezbędnej do jego uruchomie-
nia. I wcale nie jest pewne, czy 
taka decyzja będzie. Generalna 
Dyrekcja Ochrony Środowiska 
złożyła wniosek do Samorządo-
wego Kolegium Odwoławcze-
go o stwierdzenie nieważności 
decyzji środowiskowej. O tym, 
czy decyzja została wydana 
prawidłowo, czy nie, czy doszło 
do wejścia na tereny zalewowe,  
dowiemy się już wkrótce. A kon-
sekwencje będziemy wszyscy 
ponosić przez wiele lat. Koszt 
realizacji inwestycji, która nie 
działa, to 14 mln 618 tys. zł. Za-
ciągnięte zostały pożyczki: po-
nad 8 mln z NFOSiGW i 5 mln 
z SBRiRZ. Nie pozyskano ani 
złotówki ze środków zewnętrz-

nych. Te zobowiązania spłaca 
teraz MZO, a w razie kompli-
kacji w spółce, będzie spłacać 
je gmina. Kosztem – wiadomo 
– innych inwestycji. Niezależnie 
od spłacania długów, do ewen-
tualnego uruchomienia insta-
lacji też trzeba będzie dopłacić 
prawie 4 mln zł. Jeśli by zaś miał 
powstać RIPOK z prawdziwe-
go zdarzenia, z linią sortowni i 
kompostownią, trzeba wyłożyć 
jeszcze 30 milionów. 

Dodajmy jeszcze, że obec-
nie wołomińskie wysypisko jest 
zamknięte, a MZO wozi odpa-
dy do Warszawy, co podnosi 
koszty o około 30 procent. 

Nie mamy pieniędzy 
ani czasu 

Pierwszą część spotkania 
podsumowała krótko bur-
mistrz Elżbieta Radwan. – Sami 
państwo widzicie, nie jest łatwo. 
Co wyłania się z tego obrazu? 
Nie mamy pieniędzy ani czasu. 
Ani złotówka nie została pozy-
skana ze środków zewnętrznych, 
a jesteśmy w pożyczkach. A 
przede wszystkich zostało nad-
szarpnięte zaufanie do władzy 
publicznej. Musimy wypracować 
kompromis, zawsze będzie ktoś 
niezadowolony. Skąd weźmiemy 
35 mln złotych, żeby instala-
cję uruchomić, a może w ogóle 
nie będzie ona funkcjonować? 
Ważna jest też cena za śmieci. 
Mamy jedną z najniższych cen 
za wywóz śmieci, jeśli podniesie-
my ją choć o złotówkę, to będzie 
niezadowolenie, bo za Radwa-
nowej podnieśli ceny za śmieci 
– mówiła burmistrz podkreśla-
jąc, że są dwa kierunki dalszego 
działania: albo Zakład Gospo-
darki Odpadami otwieramy, 
albo zamykamy. Każdy z tych 
kierunków generuje koszty, 
dokończenie budowy to wyda-
tek 4 mln zł, zamknięcie będzie 
kosztowało 15 mln spłacanych 
pożyczek, a do tego koszt rekul-
tywacji starego wysypiska.  

Burmistrz Elżbieta Radwan 
odniosła się także do wywoże-
nia odpadów na wysypisko do 
Warszawy. – Nie mamy gdzie 
wywozić śmieci, wysypisko się 
skończyło, musimy wywozić do 
Warszawy, co podnosi koszty. 
Widzicie, do jakiego momen-
tu nas doprowadzono, nikt nie 
będzie w tym procesie wygrany, 
można tylko zminimalizować 
straty. Bądźmy realistami, mamy 
potężny problem i musimy wspól-
nie go rozwiązać. 

Elżbieta Radwan dodała, że 
gdyby w poprzedniej kadencji 
była burmistrzem, nie rozpoczę-
łaby inwestycji w Lipinach Sta-
rych. Są gminy, które nie mają 
na swoim terenie wysypiska, a z 
powodzeniem prowadzą gospo-
darkę odpadami. – Jeśli przyjdzie 
spłacić 15 milionów, to pójdziemy 
z torbami – zakończyła.  

Bitwa na argumenty 
W drugiej części spotkania 

uczestnicy mogli się wypowie-
dzieć na temat przyszłości Za-
kładu Gospodarki Odpadami 
i wysypiska. Otwierać czy za-
mykać? Oto jest pytanie godne 
hamletowskiego być albo nie 
być. Na sali zebrało się około 
stu osób, w tym przedstawi-
ciele urzędu, radni, pracowni-
cy MZO, dominowali jednak 
mieszkańcy Lipin Starych – 
przeciwnicy tak zakładu, jak i 
wysypiska. Stąd przeważały ar-
gumenty przeciwko tej inwesty-
cji i dalszemu funkcjonowaniu 
wysypiska. Mieszkańcy tego te-
renu podnosili takie uciążliwo-
ści, jak spadek wartości ich nie-
ruchomości, odrażający odór, 
obecność gryzoni czy nawet za-
grożenie zdrowia. Druga strona 
jako argumenty za utrzymaniem 
wysypiska i otwarciem zakładu 
podawała niskie ceny wywozu 
odpadów i utratę miejsc pracy 
przez pracowników MZO. Wy-
miana zdań była bardzo emo-
cjonalna, na zasadzie, kto głoś-
niejszy, ten ma rację.  

Poniedziałkowe spotkanie 
rozpoczęło konsultacje społecz-
ne w sprawie Strategii działań 
Gminy Wołomin w zakresie dal-
szego funkcjonowania Zakładu 
Gospodarowania Odpadami. 
W najbliższym czasie zostanie 
wybrany – z różnych środowisk 
– Lokalny Komitet Dialogu, 
można też wypełniać ankietę w 
sprawie dalszego funkcjonowa-
nia zakładu w Lipinach Starych. 
Konsultacje będą trwały do koń-
ca maja, po czym ustalenia zo-
staną przekazane właścicielowi 
MZO, czyli Gminie Wołomin. 
Czy rozwiązanie wskazane przez 
mieszkańców w konsultacjach 
zostaną zaakceptowane przy po-
dejmowaniu ostatecznej decyzji 
– czas pokaże.  

Agata Bochenek

Głos mieszkańców zostanie wysłuchany

Otwieramy? Zamykamy?
W ostatni poniedziałek, 4 kwietnia, odbyły się – po raz pierwszy w Wołominie - konsultacje społeczne 
dotyczące przyszłości zakładu zagospodarowania odpadów w Lipinach Starych i zarazem przyszłości 
Miejskiego Zakładu Oczyszczania. Spotkanie poprowadził moderator z toruńskiej Pracowni Zintegro-
wanego Rozwoju, organizacji niezwiązanej ani z wołomińskim samorządem, ani z mieszkańcami. 
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Jednogłośnie radni pod-
jęli uchwałę w sprawie współ-
działania powiatu z gminami 
przy wspólnej realizacji przed-
sięwzięć promocyjnych zie-
mi wołomińskiej. Dotyczy to 
organizacji Światowych Dni 
Młodzieży na terenie powiatu. 
W ramach współpracy powiat i 
gminy planują zrealizować takie 
przedsięwzięcia, jak insceniza-
cja historyczna „Rekonstrukcja 
Bitwy Warszawskiej 1920 r.” w 
Ossowie oraz wydanie publika-
cji promującej historię, walory 
architektoniczne i krajobrazowe 
poszczególnych gmin powiatu 
wołomińskiego. Zasady współ-
pracy między samorządami 
określą odrębne porozumienia. 

Mniej zgodnie radni pod-
jęli uchwałę w sprawie pomocy 
finansowej dla gminy Jadów. 
Pomoc wynosi 150 tys. zł i jest 
przeznaczona na budowę ul. 
Leśnej w Urlach. Ulica Leśna 
jest co prawda drogą gminną, 

ale znajduje się przy niej lice-
um prowadzone przez powiat. 
O ile budynek szkoły jest za-
dbany, to jedyna droga prowa-
dząca do niego stanowi obraz 
nędzy i rozpaczy. Stąd wsparcie 
finansowe ze strony powiatu i 
prośba starosty, który zwrócił 
się do radnych o przychylność 
dla tej inwestycji. Nie wszyscy 
jednakowoż przychylili się do 
prośby, bo aż 6 radnych było 
przeciwnych, przy 18 głosach 
„za” i 4 wstrzymujących.

Na tej samej sesji radni 
m.in. uchwalili Program ochro-
ny środowiska dla powiatu wo-
łomińskiego do roku 2020, z 
perspektywą do roku 2023 oraz 
podjęli uchwałę w sprawie po-
działu środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przyzna-
nych powiatowi na realizację 
zadań z zakresu rehabilitacji 
społecznej i zawodowej osób 
niepełnosprawnych. 

Rada może czy nie 
może 

Niespodziewanie, najwięcej 
emocji i ostrą wymianę zdań 
wywołało stanowisko radnych w 
sprawie ewentualnego podziału 
administracyjnego wojewódz-
twa mazowieckiego. W zamy-
śle autorów pisma miało być to 
stanowisko Rady Powiatu Wo-
łomińskiego, przyjęte w drodze 
głosowania. Sprzeciwili się temu 
radni z klubu PiS, przekonując, 
że może to być tylko i wyłącz-
nie stanowisko radnych, a nie 
całej rady, o głosowaniu nawet 
nie wspominając. Ich zdaniem 
rada powiatu nigdy żadnych sta-
nowisk nie przyjmowała, a jeśli 
już, to były one sygnowane przez 
radnych podpisanych pod doku-
mentem. I nigdy rada żadnego 
stanowiska nie głosowała.  Nie-
stety, pamięć radnych jest krót-
ka… Nie dalej jak w 2009 r. rada 
powiatu przegłosowała Stanowi-
sko Rady Powiatu Wołomińskie-
go (Uchwała nr XXXIII-249/09), 
w którym wyrażono stanowczy 
protest przeciwko organizowa-
niu 15 sierpnia 2009 r. koncertu 
„znanej skandalistki” Madon-
ny. Za stanowiskiem głosowało 
8  radnych, a większość wstrzy-
mała się od głosu. Jak się dobrze 
rozejrzeć, to niektórzy z głosują-
cych wówczas radnych nadal są 
radnymi. Dodajmy jeszcze, że 

koncert nie był zaplanowany na 
terenie powiatu wołomińskiego. 

Więc jak to jest z tymi sta-
nowiskami – rada może czy 
nie może? W czym Madonna 
przewyższa województwo ma-
zowieckiego, że tam rada mogła, 
a tutaj już nie może występować 
jako rada?  Poza tym, od tamtego 
czasu rada powiatu przyjmowała 
różne stanowiska intencyjne. Co 
takiego było w ostatnim stano-
wisku, że wywołało takie emocje 
i sprzeciw radnych PiS-u?

Widzimy zagrożenie 
dla powiatu 

wołomińskiego 
Nie było nic takiego. Ośmio-

ro radnych wyraziło swój protest 
przeciwko zapowiedziom po-
działu administracyjnego woje-
wództwa mazowieckiego, wy-
powiadanych przez czołowych 
polityków związanych z partią 
rządzącą PiS. „Jako radni Po-
wiatu Wołomińskiego zgłasza-
my swoje obawy m.in. o środki 
unijne, które w momencie po-
działu Mazowsza mogą zostać 
zagrożone, a które wpływają i 
będą wpływać na rozwój naszej 
okolicy” – czytamy w piśmie. 
Dalsze obawy dotyczą licznych 
inwestycji prowadzonych na te-
renie powiatu przy współudziale 
gmin, komunikacji na czele ze 
Wspólnym Biletem, zagrożo-

nym przez podział wojewódz-
twa: „Kolejnymi argumentami, 
które wprowadzają niepokój, są 
dochody z podatku CIT, które w 
przypadku podziału wojewódz-
twa na dwa odrębne ulegną nie-
równemu podziałowi sprawia-
jąc, że jedno z nowo powstałych 
województw stanie się jednym z 
najbiedniejszych w kraju”. Jed-
no z ostatnich zdań stanowiska, 
pod którym podpisali się radni: 
Arkadiusz Werelich, Tomasz 
Kalata, Adam Łossan, Karol 
Małolepszy,  Mariusz Dembiń-
ski, Marta Rajchert, Kazimierz 
Rakowski i Tomasz Szturo, 
brzmi: „W naszej ocenie nie wi-
dzimy racjonalnych podstaw do 
podziału Mazowsza. Widzimy 
jednak ogromne zagrożenie dla 
naszego regionu, dla Powiatu 
Wołomińskiego.” 

W imieniu autorów pisma 
głos zabrał wicestarosta Adam 
Łossan, który potwierdził, że 
stanowisko jest wyważone. 
- Uważam, że powinniśmy bronić 
swojego stanowisko w tej sprawie, 
nie ma na to naszej akceptacji – 
powiedział wicestarosta. 

Stanowiska bronił też sta-
rosta Kazimierz Rakowski. - My 
powinniśmy bronić powiatu wo-
łomińskiego, Nowy podział to 
niebezpieczeństwo dla naszego 
powiatu. My sobie nie wyobra-
żamy innego podziału niż jest 

obecnie. Nie powinniśmy patrzeć 
na sprawy politycznie. Te propo-
nowane zmiany, moim zdaniem, 
nie przyniosą niczego dobrego. 

Starosta przypomniał, że 
powiat wołomiński powstał z 
terenów trzech województw: 
warszawskiego, ostrołęckiego i 
siedleckiego i niektóre, powsta-
łe przed laty zaniedbania we 
wschodnich gminach powiatu, 
są cały czas naprawiane. Nowy 
podział województwa może tę 
wieloletnią pracę zaprzepaścić. 
Zdecydowanie przeciwko sta-
nowisku wystąpili radni PiS. Syl-
wia Matusiak zarzuciła staroście 
demagogię i straszenie czymś 
ewentualnym, co być może ni-
gdy nie nastąpi. Po wymianie 
zdań między zwolennikami a 
przeciwnikami stanowiska, po-
stanowiono, że zamiast stano-
wiska rady będzie stanowisko 
radnych, pod którym może 
podpisać się każdy radny popie-
rający treść pisma. Jako pierwszy 
złożenie podpisu pod stanowi-
skiem zapowiedział przewodni-
czący rady Janusz Werczyński.    

Szkoda, że tak się wszystko 
rozeszło po kościach, że ważna 
sprawa została umniejszona. 
I  wyszło na to, że koncert Ma-
donny może być ważniejszy niż 
podział województwa mazowie-
ckiego. 

red.

FIPER powstał w 2014 roku.
Duet tworzą: Adam Fitas - kompo-

zytor, gitarzysta, wokalista, autor tekstów 
oraz Mieczysław Pernach - wokalista, gita-
rzysta, człowiek z pasją aktorską, którego 
można zobaczyć w produkcjach telewizyj-
nych i reklamowych. Obaj muzycy pocho-
dzą z Dolnego Śląska, Adam ze Zgorzelca. 
Od 9 lat mieszka w Wołominie.

Mieczysław, emerytowany górnik po-
chodzi z Lubina, a od 6 lat mieszka w Ko-
byłce. 

Występowali na wielu scenach w kraju, 
grając zróżnicowane gatunkowo utwory.

Obecnie FIPER tworzy własną muzy-
kę. Są to dynamiczne i melodyjne piosenki, 
połączone z niebanalnymi tekstami. Kom-
pozycje te bardzo szybko zapadają w ucho 
i na długo pozostają w sercu, domagając 
się, by je nucić i nucić, i nucić...

Zaprezentowana w Must Be The Mu-
sic piosenka „Idzie Stefan” spotkała się z 
pozytywnym  odbiorem jurorów i werdykt 
brzmiał, 4 x TAK. Wszystko wskazuje na 
to, że FIPER weźmie udział w kolejnym 
etapie programu (półfinał) i zaprezentuje 
szerokiej publiczności następny ze swoich 
utworów. 

Zespół bardzo liczy na wsparcie miesz-
kańców regionu i nie tylko oraz udział w 
głosowaniu, by pomóc im osiągnąć jak 
najlepszy wynik i spełnić marzenia.

FIPER
W tegorocznej, 11 edycji Must Be The Music, wystąpił duet FIPER, którego członkowie są  miesz-
kańcami powiatu wołomińskiego. 

O wyższości Madonny nad województwem mazowieckim

Krótka pamięć
Podczas ostatniej sesji rady powiatu wołomińskiego podejmowano 
różne uchwały, m.in. aż jedenaście uchwał w sprawie powierzenia 
gminom utrzymania zieleni przydrożnej oraz chodników przy dro-
gach powiatowych. Wraz z obowiązkiem dwukrotnego koszenia 
pasa przydrożnego oraz trzykrotnego sprzątania nawierzchni chod-
ników, powiat przekazał także środki na wykonanie tych czynności. 
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W Urzędzie Miasta Zie-
lonka dowiedzieliśmy, że 
nie wpłynęły żadne oficjal-
ne informacje w tej sprawie. 
Ani inwestor całej wielkiej 
modernizacji na linii kole-
jowej E75 (czyli PKP PLK), 
ani wykonawca tej inwestycji 
(Torpol), ani firma budow-
lana odpowiedzialna za po-
stawienie samego wiaduktu, 
nie przekazały informacji o 
jakichkolwiek problemach, 
zmuszających do długotrwa-
łego przerwania plac. Na 
jednym z roboczych spotkań 
PLK PLK z przedstawiciela-
mi okolicznych gmin, wspo-

mniano jedynie o „przejścio-
wych kłopotach”.

Po okolicznych miastach 
krążą plotki na temat tego, 
co mogło się stać. Najczęściej 
powtarzana to teoria o prob-
lemach z przebiegającą obok 
linią wysokiego napięcia. 
Mówi się też, że są trudno-
ści w komunikacji pomiędzy 
wykonawcą wiaduktu a Tor-
polem. Zdaniem urzędników 
z Zielonki najbardziej praw-
dopodobna wersja jest taka, 
że firmie budującej po prostu 
się nie spieszy. Mając zapas 
w postaci odległego terminu, 
po prostu w międzyczasie 
zajęła się czymś innym. Jeśli 
to prawda, to szkoda – per-

manentne korki na trasie z 
Warszawy przez Zielonkę 
do Wołomina można byłoby 
ograniczyć szybciej. Marnu-
je się także szanse, jaką daje 
bardzo sprzyjająca pracom 
pogoda w ostatnich tygodni
ach.                                       TS

Tajemnicze 
rzymskie ruiny

„Wieczór Tajwański” w Ząbkach

(dokończenie ze str. 1)

Do pierwszego znaleziska 
doszło w połowie marca. Dwa 
tygodnie później, również w 
okolicach Kobyłki, nadzór 
archeologiczny dokonał ko-
lejnego odkrycia na terenie 
budowy trasy. Wykopano 
tam m.in. odłamki pocisków. 
Przedstawiciele konserwatora 
w ostatnich dniach marca do-
konali oględzin. Archeolodzy 
będą teraz dokładnie doku-
mentować znaleziska i to, co 

się da wyciągać z ziemi, np. 
pozostałości broni. 

Na obu odcinkach prze-
rwa w budowie trasy ma 
potrwać jedynie przez kilka 
tygodni. Według obecnych 
zapewnień GDDKiA, prace 
archeologiczne nie powinny 
wpłynąć na termin oddania 
obwodnicy.

Jednak, czy faktycznie tak 
będzie, to dopiero się okaże. 
Do przesunięcia daty może 
się przyczynić opóźnienie 

wydania kolejnych pozwo-
leń na budowę. Na szczęście 
kłopotliwe odkrycia archeo-
logiczne miały dotąd miejsce 
tylko na odcinku pomiędzy 
budowanym węzłem Zielonka 
2 a węzłem Kobyłka. Prace w 
Markach, Ząbkach i Zielonce 
(od węzła Drewnica do wę-
zła Zielonka 1) posuwają się 
bez zakłóceń, między inny-
mi dzięki bardzo sprzyjającej 
drogowcom pogodzie.

TS

Obwodnica w kłopotach?
(dokończenie ze str. 1)

Podczas spotkania, aby 
uhonorować firmy, które 
wyróżniają się wysokimi wy-
nikami, najlepszym firmom, 
w tym względzie, wręczane 
będą statuetki „Ząbkowska 
Firma Roku 2015”. Firmy 

wybiera Kapituła, skła-
dająca się z przedsta-
wicieli biznesu po-
wiatu wołomińskiego 
i burmistrza Ząbek, 

wykorzystując do tego 
celu odpowiedni ranking – 
wywiadownię Bisnode Pol-
ska. W tym roku w kapitule 

przyznającej wyróżnienia 
zasiądą: Zenon Daniłow-
ski  Przewodniczący Rady 
Nadzorczej Agrotechnika 
S.A.- jako przewodniczący 
kapituły, Rajmund Bogiel – 
prezes  firmy Energo Bet oraz 
burmistrz Ząbek Robert Per-
kowski.

Przewidziana jest także 
część w której podziękowania 
otrzymają ząbkowscy przed-
siębiorcy - nowi uczestnicy 
akcji promocyjnej miasta 
„Zniżka za dowód”, którzy 
przyłączyli się do akcji w 
2015 roku.

Podczas spotkania bę-
dzie także część artystyczna, 

oraz panel dyskusyjny nt. 
ekonomii i dobrych praktyk 
w poszczególnych krajach z 
udziałem ekspertów: prof. 
nauk ekonomicznych Elżbie-
ty Mączyńskiej - Ziemackiej, 
oraz przedstawicieli  tajwań-
skiego biznesu w Polsce.  Bę-
dzie można również obejrzeć 
ciekawą wystawę zdjęć oraz 
film dot. Tajwanu, dowie-
dzieć się wielu ciekawych 
informacji z zakresu biznesu, 
a także skosztować specjałów 
kuchni tajwańskiej.

Tego rodzaju spotka-
nia dla lokalnych przedsię-
biorców są organizowane w 
Ząbkach od kilku lat w celu 
integracji środowiska, na-
wiązania współpracy między 
lokalnymi przedsiębiorcami 
i promowania lokalnych pro-
duktów i usług. W tym roku 
przypada piąta edycja tego 
przedsięwzięcia.

Iwona Potęga

Burmistrz Miasta Ząbki i Miejski Ośrodek Kultury w Ząbkach we współpracy z Biurem Go-
spodarczym i Kulturalnym Tajpej w Polsce, zapraszają lokalnych przedsiębiorców na „Wieczór 
Tajwański”, który odbędzie się 7 kwietnia br. o godz. 18.00 w budynku Trybuny Głównej na 
stadionie miejskim „ARENA” w Ząbkach przy ul. Słowackiego 21.

Zaproszenie dla przedsiębiorców 
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25 marca odbyły się na 
Majorce regaty o Puchar Księż-
niczki Zofii. Zawody te należą 
do jednych z pięciu najbardziej 
prestiżowych imprez Pucha-
ru Świata. Stanowią pierwszy 
europejski przystanek tego 
cyklu w sezonie. Pomimo że 
Zofia Noceti-Klepacka nie je-
dzie do Rio, nie zwalnia tem-
pa i zamierza skupić się na 
kolejnym celu, czyli walce o 
udział na mistrzostwach świa-
ta, które odbędą się jesienią w 
Abu Dhabi. Wiosenny start u 
wybrzeży Palma de Mallorca 
rozpoczął przygotowania za-
wodniczki do tej prestiżowej 
rywalizacji. Zofia Klepacka 
regaty ukończyła ostatecznie 
na 4 pozycji. Do 3 miejsca za-
brakło 2 punktów…

Ostatnio, nasza brązowa 
medalistka w windsurfingu z 
Igrzysk Olimpijskich w Lon-
dynie (mieszkanka Zielonki) 
nie może pochwalić się szczęś-
ciem. Jeden punkt dzielił ją 
od zdobycia przepustki na 
Igrzyska Olimpijskie w Rio, 
wywalczyła 4. miejsce na ubie-
głorocznych mistrzostwach 
świata w Omanie i także ten 
rok rozpoczęła od 4. lokaty na 
mistrzostwach świata w Izrae-
lu, gdzie do podium zabrakło 
jej ponownie 1 punktu. – Pora 
przerwać to pasmo niepowo-
dzeń. Wiem, że jestem w do-
brej formie. Mam takie cechy, 
które nie pozwolą mi odpuścić 
i zrezygnować. Wiem, co muszę 
poprawić i na co mnie stać – 
mówi Zofia Noceti-Klepacka.

Trzymajmy kciuki 
za Zofię

Najlepsi sportowcy nagrodzeni przez starostę

Nagrody za wysokie osiąg-
nięcia sportowe w 2015 r.  otrzy-
mali:

NAGRODA DLA KLUBU 
– Unihokeiści Międzyszkolne-
go Uczniowskiego Klubu Spor-
towego Zielonka – wicemistrzo-
wie Polski seniorów, brązowi 
medaliści w kategorii juniorów 
starszych. Trener zielonkow-
skich zawodników Robert Deska 
jednocześnie jest trenerem ju-
niorskiej reprezentacji kraju. 

NAGRODA DLA TRENE-
RÓW: 

Stanisław Bielewicz – tre-
ner MKS Wicher Kobyłka, 
mieszkaniec Kobyłki. Wycho-
wawca wielu medalistów Mi-

strzostw Polski, Europy i świata 
w trójboju siłowym i wyciskaniu 
na ławeczce. W 2015 r. pod-
opieczni trenera Bielewicza zdo-
byli łącznie 40 medali. 

Grzegorz Engel – trener 
MKS Wicher Kobyłka, mieszka-
niec Kobyłki. Trener reprezen-
tacji Polski juniorów w formule 
kick light, wychowawca medali-
stów Mistrzostw Polski, Europy 
i świata. Animator Mistrzostw 
Polski w Kobyłce i Wołominie w 
2015 r. 

Paweł Babicki - trener UKS 
Champion Wołomin, mieszka-
niec podwołomińskich Lipinek. 
Jest trenerem Emila Walkow-
skiego, brązowego medalisty 
Mistrzostw Polski juniorów. W 
2015 r. zorganizował I Między-
narodowy Turniej Bokserski w 
Wołominie.

NAGRODZENI ZAWOD-
NICY:

Gabriela Kostrzewa - za-
wodniczka MKS Karate Kyokus-
hin, mieszkanka Wołomina. 
Wicemistrzyni Polski juniorek 
w kumite.

Marta Bańkowska - za-
wodniczka UKS Struga Marki, 
mieszkanka Marek. Wielokrot-

na medalistka Mistrzostw Pol-
ski w warcabach 100-polowych 
i 64-polowych, wicemistrzyni 
świata w warcabach tureckich. 
Reprezentantka Polski.

Michał Podlaski - zawod-
nik UKS Victoria Radzymin, 
mieszkaniec Radzymina. Kolarz, 
reprezentant Polski na Mistrzo-
stwach Świata w Ponferradzie w 
Hiszpanii. Propagator kolarstwa 
w powiecie wołomińskim. 

Kamil Ruta - zawodnik 
MKS Wicher Kobyłka, miesz-

kaniec Nadbieli w gminie 
Poświętne. Najbardziej utytu-
łowany zawodnik Grzegorza En-
gela. Wielokrotny medalista Mi-
strzostw Polski, Europy i świata, 
zdobywca pucharów Świata w 
kilku formułach kickboxingu. 
W 2015 r. mistrz kraju w K1 
i kick light, wicemistrz w low 
kick, reprezentant Polski.

Patryk Kuryłek - zawod-
nik MKS Wicher Kobyłka, 
mieszkaniec Wołomina, student 
warszawskiej AWF. Brązowy 
medalista Mistrzostw Europy w 
formule full contact, zdobywca 
Pucharu Polski, medalista MP 
w gronie juniorów, młodzie-
żowców i seniorów, reprezentant 
Polski.

Łukasz Doruch - zawodnik 
MKS Wicher Kobyłka, mieszka-

niec Krzywicy w gminie Klem-
bów. Bezkonkurencyjny w kat. 
juniorów do lat 23 w swojej wa-
dze (+120 kg) w wyciskaniu na 
ławeczce i trójboju siłowym – 4 
tytuły Mistrza Polski w 2015 r., 
trzykrotny rekordzista Polski. 

Michał Skonieczny - za-
wodnik MKS Wicher Kobyłka, 
mieszkaniec Kobyłki. Wielo-
krotny medalista Mistrzostw 
Polski w wyciskaniu i trójboju 
siłowym juniorów do lat 18 i 20. 
Reprezentant kraju. W marcu 
zdobył brąz na ME w trójboju w 
Estonii.

Laureatom serdecznie gra-
tulujemy. Kolejne nagrody za 
wybitne osiągnięcia sportowe 
zostaną przyznane już za rok. 

Agata Bochenek

W grudniu 2015 r. rada powiatu podjęła uchwałę w sprawie przyznawania nagród najlepszym sportowcom. W następstwie tamtej 
decyzji, na sesji w dniu 31 marca po raz pierwszy zostali nagrodzeni ci, który w ubiegłym roku odnieśli znaczące sukcesy w sporcie 
młodzieżowym i seniorskim, występowali w zawodach rangi krajowej, europejskiej i światowej, tym samym przynosząc chlubę po-
wiatowi wołomińskiemu. W tym roku nagrody otrzymali zawodnicy reprezentujący klubu sportowe z Kobyłki, Marek, Radzymina 
i Wołomina. Wyróżnionym sportowcom atrakcyjne nagrody finansowe i rzeczowe wręczył starosta Kazimierz Rakowski. 

Od prawej: Stanisław Bielewicz, Gabriela Kostrzewa oraz zawod-
nicy MUKS Zielonka Adrian Rudnik i Michał Sieńko

Nagrodę z rąk starosty Kazimierza Rakowskiego odbiera trener 
Stanisław Bielewicz

Kazimierz Rakowski i Grzegorz Engel
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Uroczystość dała okazję nie 
tylko do przypomnienia do-
tychczasowych osiągnięć szkoły, 
ale i zademonstrowania drobne-
go wycinka jej codziennej ak-
tywności na polu dydaktyczno-
-wychowawczym. Wręczono 
nagrody zwycięzcom dorocz-
nego konkursu wiedzy o pa-
tronie szkoły, które w tym roku 
zdobyli Weronika Pieńkowska i 
Gabriela Ziembińska z klasy IIA 
oraz Karol Piekut z klasy IIIA. 
Nagrodę w konkursie na najpo-
pularniejszego sportowca szko-
ły odebrała Sylwia Głowacka, 
uczennica klasy IIIB, reprezen-
tująca liceum w Warszawskiej 
Olimpiadzie Młodzieży i aktyw-
na w wielu dyscyplinach sporto-
wych, m.in. koszykówce, piłce 
siatkowej, biegach i strzelectwie. 
Wręczono też certyfikaty udzia-
łu w rozbudowanym projekcie 
ratownictwa medycznego i edu-
kacji obronnej realizowanym w 
klasach o profilu wojskowym 
i biologiczno-chemicznym we 

współpracy z Fundacją na rzecz 
Rozwoju Medycyny Ratunko-
wej i Leczenia Oparzeń.

Część artystyczną wypełnił 
spektakl słowno-muzyczny pt. 
„Żywa klasa”, będący adaptacją 
fragmentów „Ferdydurke” Wi-
tolda Gombrowicza, zrealizo-
wany w konwencji teatru Tade-
usza Kantora. 

W inscenizacji wzięła 
udział liczna grupa uczniów 
(22 osoby), którzy pod kierun-
kiem nauczycielek języka pol-
skiego, pani Ewy Filipowicz 
i Małgorzaty Wiśniewskiej z 
ogromnym zaangażowaniem 
podjęli trud realizacji tego am-
bitnego przedsięwzięcia.

Tego samego dnia LI LO 
zorganizowało cieszący się du-
żym zainteresowaniem Dzień 
Otwarty dla gimnazjalistów, 
którzy mieli okazję uczestni-
czyć w pokazach zorganizo-
wanych przez współpracujący 
z liceum Polski System Walki 
Wręcz „Haller”, wziąć udział 
w quizach - językowym i hi-
storycznym, spróbować do-
mowych wypieków naszych 
uczniów (lub ich mam!) 
wspierając jednocześnie Dom 
Dziecka w Radości, ale prze-
de wszystkim poznać swoich 
przyszłych belfrów i dopytać 
o wszelkie szczegóły dotyczące 
rekrutacji i oferty profilowej 
przygotowanej na rok szkolny 
2016/2017. Największym zain-
teresowaniem wydaje się cie-
szyć patronacka klasa AON-u 
o profilu wojskowym z roz-
szerzoną matematyką, infor-
matyką i j. angielskim. Młodzi 
matematycy, których akurat 
nie pasjonują „mundurowe” 
klimaty zapraszamy do klasy 
o profilu ekonomicznym pod 

patronatem Wydziału Nauk 
Ekonomicznych UW, w której 
pulę rozszerzeń uzupełniają 
geografia i wiedza o społeczeń-
stwie. LI LO przygotowało też 
propozycję dla humanistów 
- klasę prawno-dziennikarską 
z edukacją prawną i medial-
ną z rozszerzonym j. polskim, 
historią i wiedzą o społeczeń-
stwie. Dla siebie znajdą też coś 
pasjonaci biologii i chemii - w 
klasie przyrodniczej z ratowni-
ctwem medycznym pod patro-
natem Akademii Pedagogiki 
Specjalnej, oprócz przedmio-
tów wiodących oferujemy roz-
szerzony j. angielski.

Bogaty program działań 
dydaktyczno-wychowawczych 
najlepiej śledzić na bieżąco na 
stronie internetowej szkoły 
(lilo.edu.pl), z której z zakład-
ki „rekrutacja” można pobrać 
szczegółowe prezentacje po-
szczególnych profili lub na jej 
oficjalnym profilu: facebook.
com/kosciuszkolilo i wszystko 
zweryfikować osobiście pod-
czas kolejnego dnia otwartego, 
na który zapraszamy w czwar-
tek 21 kwietnia o godzinie 
18.00.

Poznajcie i polubcie nas!

Nauczyciele LI LO 
im. T. Kościuszki 

w Rembertowie

Święto Kościuszki Prezydent na festiwalu

Spotkanie 
z ambasadorem Ukrainy

Elżbieta Szepietowska-Paluch, dyrektor szkoły

Uczniowie liceum w spektaklu „Żywa klasa”

Rembertowskie LI Liceum Ogólnokształcące im. Tadeusza Koś-
ciuszki niedawno obchodziło 72. rocznicę powstania. Z tej okazji 
31 marca w sali widowiskowo-konferencyjnej im. gen. Franciszka 
Gągora Akademii Obrony Narodowej odbyła się uroczysta akade-
mia wraz z częścią artystyczną, która podkreśliła i zacieśniła bliskie 
więzi Liceum i AON-u, od dwóch lat sprawującego patronat nad 
placówką ze względu na uruchomioną w niej klasę o profilu wojsko-
wym. Uroczystość swoją obecnością uświetnili liczni goście, których 
przywitała dyrektor szkoły, Elżbieta Szepietowska-Paluch. 

Zakończył się 20. Wielkanocny Festiwal Ludwiga van Beetho-
vena. Wśród gości  festiwalowych obecni byli m.in.: Prezydent RP  
Andrzej Duda z małżonką, ministrowie Kancelarii Prezydenta, am-
basadorowie akredytowani w Polsce, marszałkowie Sejmu i Senatu 
RP, posłowie, znane i wybitne postaci ze świata muzyki, kultury i 
polityki.

Starosta wołomiński Kazimierz Rakowski i burmistrz Kobyłki 
Robert Roguski spotkali się z ambasadorem Ukrainy w Polsce Andri-
jem Deszczicą. W spotkaniu uczestniczył także Andrzej Lek, organi-
zator wizyty. Podczas spotkania poruszono m.in. tematy współpracy 
biznesu powiatu wołomińskiego z biznesem ukraińskim, współpracy 
kulturalnej oraz wymiany młodzieży. 

Zarówno starosta, jak i burmistrz Kobyłki, wyrazili nadzieję na 
znalezienie partnerskich miast na Ukrainie. Spotkanie przebiegło w 
przyjaznej i życzliwej atmosferze. 

Andrzej Lek

Prezydent RP Andrzej Duda z małżonką witają się z ambasado-
rem Niemiec Rolfem Niklem i jego małżonką. Na zdjęciu również 
Elżbieta Penderecka

Od prawej: starosta Kazimierz Rakowski, ambasador Ukrainy w 
Polsce Andij Deszczycia, Andrzej Lek i burmistrz Kobyłki Robert 
Roguski  
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BURMISTRZ  MIASTA
KOBYŁKA

Kobyłka, dnia  07.04.2016 r.   

OBWIESZCZENIE
o wyłożeniu  do publicznego wglądu projektu zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Kobyłka 
wraz z prognozą oddziaływania na środowisko

(dotyczy 7 obszarów z terenu Miasta Kobyłka)

Na podstawie art. 11 pkt 10 ustawy z  dnia 27 marca 2003 r. o  planowaniu i  zagospodarowaniu przestrzennym 
(Dz. U. z 2015 r., poz. 199 z późn. zm.), art. 39 pkt.1, art. 54 ust. 3 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania 
na środowisko (Dz. U. z 2016 r. poz. 353) oraz uchwały Nr IX/78/15 Rady Miasta Kobyłka z dnia 29 czerwca 2015 r., za-
wiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowa-
nia przestrzennego Miasta Kobyłka wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w dniach od 15 kwietnia 2016 r. 
do 16 maja 2016 r. w siedzibie Urzędu Miasta Kobyłka pok. 36, w godz. od 800 do 1700 (w poniedziałki), od 800 do 1500 
(od wtorku do piątku).

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w  projekcie zmiany studium rozwiązaniami odbędzie się w  dniu 27 kwiet-
nia 2016 r. w siedzibie Urzędu Miasta Kobyłka (sala konferencyjna) o godz. 1530 .

Zgodnie z art. 11 pkt 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, osoby 
prawne i fizyczne oraz jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej mogą wnosić uwagi do projektu 
zmiany studium.

Uwagi należy składać do Burmistrza Miasta Kobyłka na piśmie. Jako wniesione na piśmie uznaje się również uwagi 
wniesione w postaci elektronicznej:
1) opatrzone bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym przy pomocy ważnego kwalifikowanego certyfi-

katu w rozumieniu ustawy z dnia 18 września 2001 r. o podpisie elektronicznym (Dz. U. z 2013 r. poz. 262 oraz z 2014 r. 
poz. 1662) lub

2) opatrzone podpisem potwierdzonym profilem zaufanym ePUAP w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 17 lutego 
2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne (Dz. U. z 2014 r. poz. 1114) lub

3) za pomocą elektronicznej skrzynki podawczej w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji 
działalności podmiotów realizujących zadania publiczne, na adres: urzad@kobylka.pl

Uwagi do projektu ww. studium oraz prognozy oddziaływania na środowisko należy złożyć do Burmistrza Miasta Ko-
byłka na adres: Urząd Miasta Kobyłka, ul. Wołomińska 1, 05-230 Kobyłka, z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jed-
nostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 
8 czerwca 2016 r.

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag  jest Burmistrz Miasta Kobyłka.

Z-up BURMISTRZA
Piotr Grubek

Zastępca Burmistrza
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Nieterminowe złożenie sprawozdania 
finansowego do KRS i US to przestępstwo

Porady Księgowo-Prawne

Już po raz dziesiąty Dziennik Gazeta Prawna zorganizo-
wał Ranking Firm i Doradców Podatkowych. 

Celem tego rankingu było wyróżnienie najlepszych, najskutecz-
niejszych i największych firm doradztwa podatkowego w Polsce.

30 marca Kancelaria Podatkowa Skłodowscy otrzymała wy-
różnienie za zajęcie 3 miejsca w X Rankingu Firm i Doradców Po-
datkowych Dziennika Gazety Prawnej (w kategorii firm zatrud-
niających od 3 do 9 doradców).

Pierwszy raz Kancelaria Podatkowa Skłodowscy wzięła udział 
w Rankingu Dziennika Gazety Prawnej rok temu i od razu zajęła 
wysokie 8 miejsce. W ciągu roku z miejsca 8 awansowaliśmy dosta-
jąc się do pierwszej trójki. 

Sukces ten w dużej mierze wynika z tego, że jako Kancelaria 
Podatkowa Skłodowscy zatrudniamy wysokiej klasy doradców po-
siadających wpis w krajowej izbie doradców podatkowych. Specja-
lizacje naszych doradców oraz ścisła współpraca z radcami praw-
nymi stanowią podstawę wysokiej jakości usług świadczonych dla 
naszych klientów.

Kancelaria Podatkowa Skłodowscy w odróżnieniu od zwykłe-
go biura podatkowego reprezentuje klientów w sporach z organami 
skarbowymi i sporach sądowych. 

Gwarantujemy najwyższą jakość obsługi, popartą wieloletnim 
doświadczeniem – na rynku jesteśmy od 1993 roku, kiedy to zaczy-
naliśmy jako kilkuosobowa rodzina spółka cywilna. 

Obecnie Kancelaria Podatkowa Skłodowscy to marka zrzesza-
jąca spółki, których wspólnym celem jest świadczenie komplekso-
wej oferty usług dla przedsiębiorców, zgodnie z hasłem:… już nigdy 
nie będziesz sam w biznesie.

Naszą Kancelarię tworzy zespół wysokiej klasy ekspertów zaj-
mujących się zarówno zawodowo, jak i z pasji tematyką księgową, 
podatkową, prawem pracy i ubezpieczeń społecznych. 

Dodatkowo świadczymy usługi doradztwa finansowego, do-
radztwa prawnego oraz gospodarczego, a także  wdrożenia syste-
mów IT. W każdej sytuacji możesz skorzystać z ich pomocy!

Powierz swoją firmę w ręce najlepszych :) 
Kancelaria Podatkowa Skłodowscy

Wedle obowiązujących 
przepisów prawa jednostki, 
które podlegają obowiązko-
wi sporządzenia rocznego 
sprawozdania finansowego 
są zobowiązane do jego za-
twierdzenia oraz złożenia 
sprawozdania we właści-
wym urzędzie skarbowym 
i rejestrze sądowym. Rocz-
ne sprawozdanie finansowe 
jednostki powinno zostać 
zatwierdzone uchwałą przez 
organ zatwierdzający, nie 
później niż 6 miesięcy od 
dnia bilansowego. Przez po-
jęcie organ zatwierdzający 
należy rozumieć taki organ, 
który zgodnie z obowiązują-
cymi jednostkę przepisami 
prawa, statutem, umową lub 
na mocy prawa własności 
jest uprawniony do zatwier-
dzania sprawozdania finan-
sowego jednostki np. w przy-
padku spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością będzie 

to zwyczajne zgromadzenie 
wspólników. Dla większości 
podmiotów rok obrotowy 
pokrywa się z rokiem kalen-
darzowym zatem ostatecz-
ny termin do zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego 
upływa w dniu 30 czerwca. 

Po zatwierdzeniu roczne-
go sprawozdania finansowe-
go kierownik jednostki ma 15 
dni na złożenie sprawozdania 
we właściwym rejestrze sądo-
wym oraz 10 dni na przeka-
zanie do urzędu skarbowego. 

Za nieprzekazanie rocz-
nego sprawozdania finanso-
wego organowi podatkowe-
mu, art. 80b kodeksu karnego 
skarbowego przewiduje karę 
grzywny. Kara grzywny może 
być wymierzona w granicach 
od jednej dziesiątej do dwu-
dziestokrotnej wysokości 
minimalnego wynagrodzenia 
(od 175 zł do 35 000 zł). 

Natomiast zgodnie z art. 79 
ustawy o rachunkowości za nie 
złożenie sprawozdania finanso-
wego we właściwym rejestrze 
sądowym grozi kara grzywny 
lub pozbawienia wolności. Czy-
ny określone w tym przepisie 
są przestępstwami umyślnymi, 
publicznoskargowymi i ściga-
nymi z urzędu. Nowelizacja 
Ustawy o Krajowym Rejestrze 
Sądowym daje sądom rejestro-
wym możliwość wielokrotnego 
nakładania grzywien do 10 000 
zł po to, aby przymusić do wy-
konania ciążącego obowiązku 
w ramach KRS i niezależnie od 
tego informując organy ścigania 
o zaniechaniu wypełniania obo-
wiązku. W najgorszym przy-
padku sąd rejestrowy może 
postawić podmiot w stan 
likwidacji jako karę za niewy-
pełnienie zobowiązań sądu bez 
przeprowadzania postępowa-
nia likwidacyjnego. 

W związku ze zbliżającymi 
się terminami do zatwierdze-
nia oraz złożenia sprawozdań 
finansowych przedsiębiorcy 
powinni zatem podjąć nie-
zbędne czynności w zakresie 
obowiązków sprawozdaw-
czych, tak aby uniknąć konse-
kwencji. 

Nasza Kancelaria może 
pomóc w wypełnieniu wszyst-
kich obowiązków. 

Katarzyna Kazimierczuk 
Kancelaria Radcy Prawnego

i Doradcy Podatkowego
Justyna Kuś-Jakubowska, 

Dariusz Skłodowski 
Honestus Spółka Partnerska

http://wiedzaifinanse.pl/baza-
-wiedzy/rachunkowosc/inne/
nieterminowe-zlozenie-spra-
wozdania-finansowego-do-
-krs-i-us-to-przestepstwo

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy na 3 miejscu 

w rankingu najlepszych firm 
doradztwa podatkowego



10  ← 7(248)  7 kwietnia 2016  →  GAZETA BEZPŁATNA

W turnieju wzięło udział 
500 zawodników z ponad 50 
klubów z całego kraju oraz eki-
py zagraniczne. W Markach 
gościły ekipy z Grecji, Rosji, 
Belgii, Węgier, Rumunii, Szko-
cji a także kilka ekip z Ukrainy. 

Patronat honorowy objął 
również Minister Sportu i Tury-
styki Witold Bańka oraz Amba-
sada Japonii w Polsce. 

Rywalizacja odbywała się 
na pięciu polach walki przez 9 
godzin. Nie tylko ilość ale ja-
kość - o takie stwierdzenie moż-
na się śmiało pokusić. Poziom 
sportowy walk był, zdaniem 
wielu trenerów, na najwyższym 
poziomie.

Bardzo cieszy wynik spor-
towy zawodników Klubu Same-
Judo, którzy zdobyli 20 złotych, 

3 srebrne, oraz 9 brązowych 
medali, zajmując pierwsze 
miejsce w klasyfikacji druży-
nowej!

Bartek Dobrowolski z miej-
scowego Klubu został również 
wybrany przez trenerów zgro-
madzonych na hali najlepszym 
zawodnikiem turnieju.

Obsługa zawodów oraz 
sędziowie z Warszawsko-Ma-

Bardzo dobrze wypad-
li kickboxerzy trenowani przez 
Grzegorza Engela, którzy starto-
wali na ringu w Ożarowie Mazo-
wieckim w mistrzostwach kraju w 
formule low kick. Krzysztof Giera 
w wadze do 71 kg zdobył drugi już 
w tym roku tytuł Mistrza Polski. 
Przed miesiącem wygrał w gronie 
juniorów starszych w formule kick 
light. Jego brat Dariusz debiutował 
w tak poważnej imprezie, jaka jest 
krajowy czempionat. Po wygranej 
przed czasem w półfinale katego-
rii do 60 kg w finale musiał uznać 
wyższość rywala, ale tytuł wicemi-
strza Polski należy uznać za duży 
sukces.

- Zawodnicy pokazali determi-
nację w ringu, dobre przygotowanie 
fizyczne i taktyczne. Obydwaj mają 
predyspozycje do osiągania sukce-
sów w przyszłości- stwierdził za-
dowolony z występu swoich pod-
opiecznych Grzegorz Engel. 

W grach zespołowych za-
wodnicy Wichru rywalizują na 
poziomie rozgrywek okręgowych, 

ale ich wyniki mogą napawać op-
tymizmem.

Siatkarze grają w fazie play off 
o awans do trzeciej ligi. W pierw-
szym meczu pokonali  na wyjeź-
dzie Mogielankę Mogielnica 3:1. 
Przed drużyną Piotra Szymanow-
kiego rewanż w hali ZSP nr 2 przy 
ul Orzeszkowej w kobyłce w piątek 
8 kwietnia o 19.30. do awansu dru-
żynie z Kobyłki wystarczą dwa wy-
grane sety, ale zawodnicy zapowia-
dają walkę o zwycięstwo. W drugiej 
rundzie czeka wygrany z pary Vir-
tus Wiskitki – Legia II Warszawa.

- Zapraszamy wszystkich kibi-
ców na nasz mecz i liczymy, ze go-
rący doping pomoże nam zapewnić 
sobie awans – mówi Piotr Szyma-
nowski.

Piłkarze, grający w A klasie 
pokonali na własnym boisku GKS 
Dąbrówka 4:0.   Trzy bramki zdo-
był Paweł Mańk, a jedno trafienie 
dołożył Patryk Kamiński. Obydwaj 
zawodnicy dołączyli do drużyny 
Wichru w zimowym oknie trans-
ferowym.  

„SameJudo Cup”
Międzynarodowe Mistrzostwa Marek

UDANY WEEKEND ZAWODNIKÓW 
WICHRU KOBYŁKA

Impreza sportowa „SameJudo Cup” - Międzynarodowe Mistrzostwa Marek w Judo pod Patronatem 
Honorowym Burmistrza Miasta Marki odbyła się 3 kwietnia br. przy ulicy Dużej.  Planowanie oraz 
przygotowania do turnieju rozpoczęły się już na początku roku. Ostatni tydzień przed turniejem był 
pracowity dla trenerów, organizatorów a także rodziców dzieci trenujących w Klubie SameJudo. 

zowieckiego związku judo 
również stanęli na wy-
sokości zadania, zawody 
przebiegły sprawnie, bez 
opóźnień. Wśród wręcza-
jących nagrody najlepszym 
zawodnikom i zawodnicz-
kom w kategoriach wago-
wych był Paweł Nastula, 
gość honorowy turnieju. 
Mistrz Olimpijski z Atlan-
ty rozdawał autografy oraz 
chętnie robił pamiątkowe 
zdjęcia, które dla młodych 
adeptów są bardzo cenne. 
Dzięki sponsorom dzieci 
otrzymały fantastyczne na-
grody, które będą motywa-
cją do dalszej pracy.  

Pierwszy weekend sierpnia był bardzo udany dla zawodników Wichru 
Kobyłka. W piątek siatkarze wygrali na wyjeździe z Mogielanką Mo-
gielnica 3:1 w pierwszej fazie play off , bracia Krzysztof i Dariusz Giera 
zdobyli złoto i srebro na Mistrzostwach Polski juniorów w formule low 
kick, a piłkarze odnieśli zwycięstwo 4:0 w derbowym meczu z GKS Dą-
brówka.
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię doświadczonego cukiernika  
lub piekarza tel. 502617823 PILNE

• Zatrudnię piekarza lub pomoc i 
kobietę na nocną zamianę Dąbrówka 
tel. 601337495

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

Kolagen naturalny
firmy Inventia

Kosmetyki i suplementy diety.
Tel. 795 688 144

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNC, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Zatrudnię: kelnerów, kucharzy, 
cukierników. 

Na stałe/dorywczo, praca@
willazagorze.pl 606 115 309

Sprzedaż i układanie kostki 
brukowej i granitowej. Sprzedaż 

piasku wiślanego i tłucznia. 
Rozbiórka obiektów.

Tel. 604405826

Znicze. Hurt - detal. Duży 
wybór. Ceny konkurencyjne.

Tel. 604 405 826

Zatrudnimy załogę do nowo 
powstającej restauracji w 
Warszawie Rembertowie.
Chętnych zapraszamy do 
przesyłania CV na adres: 

kontakt@restauracjatymczasem.pl

FILTRY do WODY
odżelaziacze * odkamieniacze

tel. 783 509 003

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośred-
nio, tel. 601 851 504

• Sprzedam działkę budowlaną 2000  m2 . 
WYSYCHY, 44 km od Warszawy, kierunek 
Wyszków. Ogrodzona, prąd-siła, studnia 
wiercona, wodociąg w ulicy. Księga 
wieczysta. 95 tys. zł; tel. 508 385 718

• Sprzedam działkę leśną 3000 m2 
Dąbrówka 608 046 422

• Wynajmę lokal handlowy w Tłuszczu 
tel. 600 064991

• Wynajmę lokal o pow. 15 m kw. na 
biuro. Tel. 509 542 920

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel. (22) 7611026

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12KAMYK 

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany. 

Układanie kostki brukowej. 
Krzysztof Kozłowski

Tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

Docieplanie budynków, czyszczenie 
elewacji, szybko i solidnie. 

Wieloletnie doświadczenie. 
Firma z Dąbrówki ul. Kościelna 37 

tel. 503 155 944, 502 220 117

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573Danie dnia 
zupa + drugie danie: 13 zł

Ząbki, ul. Szwoleżerów 74

Tel. 695 949 199
Dowóz od 20 zł gratis!

OBIADY DOMOWE

Tynki posadzki maszynowe 
konkurencyjne ceny 

514 632 272 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

Zatrudnimy elektroników/
monterów/techników 
do renomowanej firmy 

w Zielonce.
Umowa o pracę.

Kontakt: 
kinga.matysiak@partnerpraca.pl

22 713-81-97

Urząd Miasta Zielonka 
informuje o publikacji na okres 21 dni 

od dnia 29.03.2016 r., na stronie internetowej 
Miasta www.zielonka.pl 

oraz na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 
przy ul. Lipowej 5 w Zielonce, 

ogłoszenia dotyczącego oddania 
w dzierżawę nieruchomości gruntowej 

o powierzchni 8 m kw. położonej 
na terenie targowiska 

w Zielonce przy ul. Kolejowej 5A. 
Więcej informacji pod numerem 

tel. 22 761 39 25



Dziewczęta z tego Klubu zdobyły tytuły mistrzowskie w kategorii U-8, U-10 
oraz U-12. Bilans zwycięskiej drużyny w kategorii U-10 to 41:3, jeszcze bardziej 
imponująco prezentuje się bilans Ząbkovii w kategorii U-12 (52:1). Dwie starsze 
drużyny reprezentowały będą województwo mazowieckie na Finale Ogólnopol-
skim, który odbędzie się w dniach: 29.04 - 02.05.2016 w Warszawie.

To już czwarty z rzędu występ zawodniczek UKS Ząbkovia Ząbki w Finale 
Ogólnopolskim (Mistrzostwa Polski).

Dziewczęta zainteresowane trenowaniem piłki nożnej działacze klubu ser-
decznie zapraszają na treningi. Telefony kontaktowe: 534 704 230 oraz 500 407 
534. Informacje o klubie: http://zabkigora.futbolowo.pl/ oraz https://www.fa-
cebook.com/zabkoviazabki?ref=hl

Ząbkovia najlepsza
W rozegranych na Mazowszu w dniach 30 i 31 marca 2016 roku Finałach XVI 
Turnieju „Z Podwórka na Stadion o Puchar Tymbarku” we wszystkich trzech 
kategoriach wiekowych wśród dziewcząt tryumfowały drużyny UKS Ząbkovia 
Ząbki.


